

The discovery of new places and cultures is a very important moment of your holiday: we have selected completely new experiences with exclusive paths and hidden gems to discover between art, culture, food and nature. **At each destination you will be accompanied by a guide or a Costa escort.**

探索新的地方文化將會是您假期中非常重要的時刻：我們為您精心甄選了文化藝術，自然與美食等具有獨家藏寶般的全新體驗行程。在每個目的地，您都會有一名導遊或 Costa 旅遊專員的陪同

You can choose **individual excursions starting from 35 dollars.**

Remember that excursions are always **free for children under 3 years of age.**

您可以選擇您的獨家旅行團價格由35美元起。3歲以下的兒童可免費遊覽。

THE CATALOG OF EXPERIENCES IS AVAILABLE ON THE COSTA APP: find out the details and the programme.

在 COSTA 應用程序上查看目錄：了解更多詳情

How to BOOK: 如何預訂:

- 1** Use the **Costa App** to book them directly from your smartphone.
在您的智能手機上使用COSTA應用程序可直接預訂。
- 2** Use the **Call Me** service. Call the excursion office from the comfort of your cabin phone on 3131 during the service hours you can find them on Oggi a Bordo.
使用“呼叫我”服務。您可以在 Oggi a Bordo 上找到旅遊辦公室的服務時間並可以使用客艙電話撥打 3131 致電旅遊部門。
- 3** If you prefer, there are also interactive monitors in the **MyTours area, on Deck 3**, where you can read all the information and book with just a few clicks.
您可以在 3層船頭的旅遊辦公室旁的自助互動顯示屏上查看所有信息，只需簡單操作即可預訂。
- 4** Or contact **the My Tours Experts** during the opening hours of the excursion area.
或者在旅遊部門的開放時間內聯繫旅遊專員



REMEMBER:

The Costa Card is your excursion ticket, always carry it with you. No paper tickets will be sent to the cabin and all bookings can be viewed on the Costa App.

溫馨提示：Costa 卡就是您的旅遊票，請隨身攜帶。將不會打印紙質旅遊票併發送至客艙，所有預訂均可在 Costa 應用程序上查看。

Have you already chosen your EXCURSIONS? IT'S ON! **您選擇好了您的旅行團嗎？開始啦！**

Check the meeting point and departure time of each Tour in the My Agenda section of the Costa App or **on the dedicated channel of the TV in your cabin or on the monitors in the excursions area.**

We will wait for you directly where indicated, bring your Costa Card and identity card with you.

在COSTA APP中的“我的日程”，客艙電視的專用頻道和旅遊辦公室的熒幕上，都可查看每次旅行的集合點和集合時間。我們將直接在指定地點等您，請您隨身攜帶歌詩達房卡和相關證件。

THE TOP experiences on this cruise

航程最佳旅行體驗

NAHA | 那霸

KOURI BRIDGE & CHURAUMI AQUARIUM (WITH MEAL)

古宇利大橋及美麗海水族館之旅 (含餐)

Kouri Bridge: Kouri Island is connected to the main island of Okinawa with Japan's longest toll-free bridge. Kouri Bridge, with beautiful scenery on both sides, is also one of Okinawa's famous popular attractions. Please enjoy this great view.

Churaumi Aquarium: "Churaumi" means beautiful and clear sea. This tour will take you to visit the largest aquarium in Asia and currently ranks as the largest aquarium in Japan. There are more than 740 sea animals in 77 tanks, with 21,000 exhibitions. The biggest exhibition among them is "Black Stream," 8.2m high at 2-story hall. The tank is connected to an arched ceiling aquarium where you can experience close contact with big vigorous sharks and rays, as if you walk down an undersea tunnel. Meal: will be served with a Ryukyuan traditional dance performance. You will experience this exciting entertainment show for Okinawa tourists.

古宇利大橋:古宇利島以日本最長的無收費大橋, 連接沖繩本島。兩邊都有著美麗風景的古宇利大橋, 也是沖繩著名的熱門景點之一。請享受這絕佳的視野。Churaumi美麗海水族館:此行程將帶您參觀亞洲最大, 日本第一大的水族館的水族館Churaumi春日水族館,名字是“美麗海”,意思是美麗而清澈的大海, 它位於日本沖繩島北部的海洋博覽會公園內, 在這裏您可以欣賞到各種深度的海洋生物, 水族館有超過740個海洋動物, 21000個展覽。其中最大的展覽是在2層大廳, 8.2米連接得一個拱形水族館, 水槽與拱形天花板水族館相連, 在這裏您可以體驗與精力充沛的大鯊魚和鰐魚的近距離接觸, 就像走在海底隧道中一樣。孩子們可以了解海洋動物並欣賞海豚表演。紀念品專賣店: 您將在Yanbaru Ikoino Mori 公園中的紀念品商店瀏覽。旅遊當中, 您將享用日本特色餐。

溫馨提示: 行程順序可能有所不同。此行程往返車程需近4個小時左右

Code 代碼: 00PN

Duration 時長: approx. 8:00 hours
約 8,00小時

Standard price 標價: 119 USD 美元

 **Difficulty 容易度:** MODERATE 中級

MIYAKOJIMA | 宮古島

THE BEST OF MIYAKOJIMA 最美宮古島

Higashi-hennazaki Cape: located at the southeasternmost of Miyako island, is a cape stuck out into the cobalt blue sea. This cape is approximately 2km long, 160km of width at a maximum, and 20m of height lying between Pacific Ocean and East China Sea. This spot is selected one of the 100 urban parks in Japan.

The Shigira Lift Ocean Sky: it was opened in April 2016. It is the only pair lift in Okinawa Prefecture. Full length 283 meter long cable car provide breathtaking landscape of Miyakojima Island. Shopping center: before going back to the ship, you will have time for shopping at local shopping center. Visit the Ueno German culture village it was founded in 1873 when a German vessel was shipwrecked off the coast of Miyakojima. The local rescued the German crew and a theme park replica was built to commemorate this event. With a replica of the German Marsburg Castle, this park intermixed German culture with the beauty of Miyako Island. 東平安名岬: 位於宮古島東南端的Nishi Hennazaki海岬, 也叫東平安名岬, 此海岬長約2公里, 最寬160公尺, 高約20公尺。坐落於太平洋與中國東海之間。此景點被選為日本百座都會公園之一。

海天纜車: 2016年4月開業, 是沖繩縣唯一的雙人纜車。全長283米的纜車提供了宮古島迷人的景觀。

上野德國文化村: 起源于明治時期, 當時宮古海岸發生了一起海難。當地人救起了德國船員, 並建造了一個主題複製品來紀念這一事件。這個主題樂園將德國文化與宮古島的美景融為一體。購物中心: 在返回郵輪碼頭之前, 你將有時間在當地購物中心購物。行程當中, 您將享用日式套餐。溫馨提示: 行程順序可能有所不同。此行程不包含燈塔。

Code 代碼: 01SE

Duration 時長: approx. 6:10 hours
約 6,10 小時

Standard price 標價: 80 USD 美元

 **Difficulty 容易度:** MODERATE 中級

TOUR PRICE LIST | 旅遊價格表

ALL TOURS 所有旅遊團			
		PRICE FOR ADULTS (> 13 years old) 成人價 (大於13歲)	PRICE FOR CHILDREN (3-13 years old) 兒童價 (3-13歲)
		USD 美元	USD 美元
NAHA 那霸			
01RU	Ruin of Katsuren Castle & Shopping 勝連城遺跡與觀光購物	46	32.2
001S	Manzamou Cape & Ryukyu mura village 萬座毛與琉球村	46	32.2
00PN	Kouri Bridge & Churaumi Aquarium (with meal) 古宇利大橋及美麗海水族館之旅 (含餐)	119	83.3
002U	Okinawa World Transfer 沖繩世界文化王國	66	46.2
018R	Churaumi Aquarium & Shopping 美麗海水族館與購物之旅	60	42
MIYAKOJIMA 宮古島			
01SN	Scenic Sightseeing Miyakojima 宮古島風景精品遊	60	42
01SE	The Best of Miyakojima 最美宮古島	80	56
01SP	Yonahamaehara Beach & Shopping Yonahamaehara 海灘與購物	39	27.3
024J	Miyako's Best Tourist Attractions 宮古島最美觀景遊	65	45.5
037Q	Irabu Island Half Day 伊良部島之旅	39	27.3
037R	The Highlight Miyakojima 宮古島精選旅遊	70	49
037T	Explore Nansei Rakuen Resort & Higashi-Hennazaki Cape 南西樂園度假村及東平安名岬探索之旅	70	52.5

GENERAL CONDITIONS OF THE OFFER | 一般供應情形

The General Conditions and the Excursions are available at the My Tours Office.
旅遊團具體使用情形可在 My Tours 辦公室獲得瞭解.